

12 August 2026

12 أغسطس 2026

Disclosures and Compliance Section

Market Operations Surveillance Department

Abu Dhabi Securities Exchange

Abu Dhabi, UAE

السادة/ قسم الإفصاح والامتثال المحترمين

إدارة العمليات والرقابة

سوق أبوظبي للأوراق المالية

أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة

Dear Sirs,

تحية طيبة وبعد

Subject: Disclosure – Compulsory Acquisition (Squeeze-Out) – Expiry of the Legal Challenge Period and Completion Procedures – Letter from Abu Dhabi Power Corporation

الموضوع: إفصاح – الاستحواذ الإلزامي – انتهاء مدة الطعن القانونية وإجراءات الاستكمال – خطاب من مؤسسة أبوظبي للطاقة

Abu Dhabi National Energy Company PJSC (TAQA) has been informed by Abu Dhabi Power Corporation PJSC (AD Power), which owns 98.12% of the shares in TAQA, of the matters set out in the attached letter regarding the Compulsory Acquisition (Squeeze-Out) – Expiry of the legal challenge period and the completion procedures.

تم إعلام شركة أبوظبي الوطنية للطاقة ش.م.ع (طاقة) من قبل شركة مؤسسة أبوظبي للطاقة ش.م.ع (مؤسسة أبوظبي للطاقة)، التي تمتلك 98.12% من أسهم طاقة، بالمسائل الواردة في الخطاب المرفق بشأن الاستحواذ الإلزامي – انتهاء مدة الطعن القانونية وإجراءات الاستكمال.

TAQA is publishing the attached notice on behalf of AD Power. The notice has been issued in accordance with the applicable laws and regulations governing mandatory acquisition procedures.

وتنشر "طاقة" الإشعار المرفق بهذا الخطاب نيابة عن شركة "مؤسسة أبوظبي للطاقة". وقد تم إصدار هذا الإشعار وفقاً للقوانين واللوائح المعمول بها، والتي تحكم إجراءات الاستحواذ الإلزامي.

Yours faithfully,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،

Mohammad Adnan Sharafi

Secretary to the Board of Directors

محمد عدنان شرفي

أمين سر مجلس الإدارة



Classification: Public

12 August 2026

التاريخ: 12 أغسطس 2026

The Board of Directors

Abu Dhabi National Energy Company PJSC
(TAQA)
Abu Dhabi, UAE

السادة/ مجلس إدارة

شركة أبوظبي الوطنية للطاقة ش.م.ع (طاقة)
أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة

Dear Sirs,

تحية طيبة وبعد،،،

Subject: Compulsory Acquisition (Squeeze-Out) of Shares of Abu Dhabi National Energy Company PJSC (TAQA) – Expiry of the Legal Challenge Period and Completion Procedures

الموضوع: الاستحواذ الإلزامي على أسهم شركة أبوظبي الوطنية للطاقة ش.م.ع (طاقة) – انتهاء مدة الطعن القانونية وإجراءات الاستكمال

We refer to the Compulsory Acquisition (Squeeze-Out) notice issued by Abu Dhabi Power Corporation PJSC (the **Acquirer** or **AD Power**) to the remaining shareholders of Abu Dhabi National Energy Company PJSC (**TAQA** or the **Company**) (the **Relevant Shareholders**) in respect of the compulsory acquisition by AD Power of all shares of TAQA not already owned by the Acquirer (the **Relevant Shares**), and to the operational procedures and implementation stages applicable at the Abu Dhabi Securities Exchange (**ADX**) for the Compulsory Acquisition. We kindly request you to arrange for the contents of this letter to be communicated to the shareholders of TAQA in accordance with the applicable disclosure requirements.

نشير إلى إشعار الاستحواذ الإلزامي الصادر عن شركة مؤسسة أبوظبي للطاقة ش.م.ع (المستحوذ أو مؤسسة أبوظبي للطاقة) إلى باقي مساهمي شركة أبوظبي الوطنية للطاقة ش.م.ع (طاقة أو الشركة) (المساهمون المعنيون) بشأن استحواذ مؤسسة أبوظبي للطاقة على جميع أسهم طاقة غير المملوكة للمستحوذ (الأسهم المعنية)، وإلى الإجراءات التشغيلية والمراحل التنفيذية لعملية الاستحواذ الإلزامي المرعية لدى سوق أبوظبي للأوراق المالية، ونرجو منكم التكرم باتخاذ ما يلزم لإحاطة مساهمي طاقة بمحتوى هذا الكتاب وفقاً لمتطلبات الإفصاح المعمول بها.

First: Expiry of the Legal Challenge Period

أولاً: انتهاء مدة الطعن القانونية

AD Power confirms that the legal challenge period of sixty (60) days, which commenced on **12 June 2026**, has expired without the issuance of any court ruling or judicial order preventing the completion of the Compulsory Acquisition (Squeeze-Out) procedures by the Acquirer of all the Relevant Shares. Accordingly, the Acquirer confirms that it is proceeding with the completion of the Compulsory Acquisition transaction in accordance with the

تؤكد مؤسسة أبوظبي للطاقة بأن مدة الطعن القانونية البالغة ستين (60) يوماً، والتي بدأت اعتباراً من **12 يونيو 2026**، قد انتهت دون صدور أي قرار قضائي أو أمر من المحكمة يمنع استكمال إجراءات الاستحواذ الإلزامي الصادر عن المستحوذ على جميع الأسهم المعنية. وبناءً على إشعار الاستحواذ المشار إليه فإن المستحوذ ماضياً قدماً في استكمال

applicable regulatory requirements, and that **13 August 2026** has been set as the date for the transfer of the Relevant Shares to the account of the Acquirer.

Second: Suspension of Trading of TAQA Shares and Last Trading Day

Pursuant to Chapter One, Article (10), Clause (10) of the ADX Rulebook, trading in TAQA's shares was suspended effective Friday, 7 August 2026 and consequently Thursday, 6 August 2026 was the last trading day for TAQA shares.

Third: Settlement and Payment

The transfer of ownership of the Relevant Shares from the Relevant Shareholders to the Acquirer will take place on 13 August 2026. The Acquirer has already deposited the full value of the Compulsory Acquisition consideration into the relevant ADX bank account. ADX will thereafter pay the acquisition consideration to the Relevant Shareholders on **18 August 2026**, in accordance with the approved arrangements and operational procedures.

عملية الاستحواذ الإلزامي وفقاً للمتطلبات التنظيمية المعمول بها، وأنه تم تحديد تاريخ 13 أغسطس 2026 لتنفيذ عملية تحويل الأسهم المعنية لحساب المستحوذ.

ثانياً: تعليق تداول أسهم شركة طاقة وأخير يوم للتداول

استناداً إلى المادة (10)، البند (10) من الباب الأول من قواعد الإدراج والإفصاح المعمول بها لدى سوق أبوظبي للأوراق المالية، تم تعليق تداول أسهم شركة طاقة اعتباراً من يوم الجمعة الموافق 7 أغسطس 2026، وكان يوم الخميس الموافق 6 أغسطس 2026 هو آخر يوم لتداول أسهم شركة طاقة.

ثالثاً: التسوية والسداد

ستتم عملية نقل ملكية الأسهم المعنية من المساهمين المعنيين إلى المستحوذ بتاريخ 13 أغسطس 2026. وقد قام المستحوذ بإيداع كامل قيمة مقابل الاستحواذ الإلزامي في الحساب المصرفي المعني لسوق أبوظبي للأوراق المالية، حيث سيقوم السوق بسداد مقابل الاستحواذ للمساهمين المعنيين بتاريخ 18 أغسطس 2026 وفقاً للترتيبات والإجراءات التشغيلية المعتمدة.

Yours faithfully

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،

Hamad AlHammadi

For and on behalf of
Abu Dhabi Power Corporation PJSC

بالنيابة عن
شركة مؤسسة أبوظبي للطاقة ش.م.ع